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英语作文范文优秀带翻译 第一篇
I have been to the Sigou .It was a very beautiful place,my family went there last week ,we have cooked there,the foods were so delicious that I ate a all had a happy have walked around,we have saw a lot of stones,they have different sizes,we took the pictures,and I think they were so also want to go to the Hainan when I finish study,because there is sea,I love sea ,I want to go there by plane,so I will study hard now.
我去过四沟。这是一个非常美丽的地方，我的家人上周去了那里，我们在那里做过饭，食物非常美味，我吃了很多。我们都度过了愉快的时光。然后，我们走了一圈，我们看到了很多石头，它们有不同的大小，我们拍了照片，我觉得它们太漂亮了。所以，我学完也想去海南，因为有海，我喜欢海，我想坐飞机去，所以我现在要好好学习。
英语作文范文优秀带翻译 第二篇
I have a new is Huang is is twelve years has long has big eyes and small is classmate likes reading book,playing computer games,listening to music,but sometimes she likes playing sports.
This is my classmate,What about you.
我有一个新同学。她是黄。她是女孩。她是十二岁。她有长头发。她有大眼睛和小鼻子。她是高的。我的同学喜欢阅读书,玩电脑游戏,听音乐,但有时她喜欢体育运动。
这是我的同桌，你呢？
英语作文范文优秀带翻译 第三篇
The Internet is becoming more and more important to us. Without it, we can’t do work better. We can go shopping without going out of our houses. And we can listen to music or watch movies on the Internet. It can also help a lot with our study. We can learn much knowledge on different subjects, and get information as soon as possible. But now, some of us work, study or play on the Internet for long time, especially for young people to play computer games. It’s bad for our eyes and health. If we make good use of the Internet, it will be our best friends and help us a lot .
英语作文范文优秀带翻译 第四篇
I like colorful autumn,I paint a picture of autumn!
The flower beds in the park are flower bed was surrounded by rows of small pine trees,like small chrysanthemum is open in the flowerbeds,there are red,yellow,purple,and white,beautiful! Poplar leaves yellow,hanging on the tree like a little yellow flowers,falling in the sky,like a yellow butterfly is really charming! The hills of the park are planted with leaves of the sycamore trees flutter and leaves of the maple trees turn red,and the red leaves add a passion to leaves of the cypress tree are still at the distance is a group of children are happy with the kite,kite flying high,fluttering and dancing in the air,they happy shouted,desperately running from time to time came the laughter,like a group of happy little bird,look at how much ah,they have added vigor to the woods.
The orchard in the country is more beautiful! The red apple opens the green leaves and looks out; Small red lantern jujubes are hung with purple grape wants agate the string of a string to hang in the grapevine is beautiful extremely!
I like like the beautiful scenery of autumn,the fruits of the harvest,and I like the beautiful picture that I painted in the autumn.
我喜欢绚丽多彩的秋天，我画了一幅秋天的图画！
公园里的花坛真美。花坛的周围栽满了一排排小松树，像一个个小士兵。菊花在花坛里争相开放，有红的、有黄的、有紫的、还有白色的，美丽极了！杨树叶子黄了，挂在树上像一朵朵黄色的小花，落在空中时，仿佛一只只黄色的蝴蝶真是太迷人了！公园里的小山上栽满了树木。梧桐树的叶子随风舞动，纷纷飘落。枫树的叶子却变红了，红红的叶子为秋天增添了一份热情。而柏树的叶子还是那么令人陶醉。在看远处正有一群孩子正在快乐的放着风筝，风筝越飞越高，在空中翩翩飞舞着，他们快活的喊叫着，拼命地奔跑着不时传来阵阵笑声，像群快乐的小鸟，瞧他们玩得多么起劲啊，给树林增添了活力。
乡村的果园更美！红色的苹果扒开绿叶往外瞧；小红灯笼似的枣子挂满了枝头；紫红色的葡萄想玛瑙一样一串一串的挂在葡萄架下美丽极了！
我喜欢秋天。喜欢秋天的美丽景色、丰收的硕果，更喜欢我给秋天画的这一幅美丽的图画！
英语作文范文优秀带翻译 第五篇
Friends are very important to in trouble,we need friends to offer us en couragement and success achieved,we also need friends to share our ＇s hard to imagine life without friendship!
A person should make as many friends as he more friends he has,the more meaningful his life will country,too,needs today,for example,has friends all over the the open policy being successfully carried out,she is certain to make more friends in the future.
However,real friends are not easy to ＇s why we highly value our friend ship with friends also may have a bad influence on our character and are even worse open is essential we take care in making friends.
英语作文范文优秀带翻译 第六篇
The elephant is always white and it has a long nose.
The four legs are very large and they look like four big pillars.
The two big ears are like two fans. It always uses its long nose to eat and have a bath.
大象通常是白色的它有一个长鼻子。
四条腿是非常大的他们看起来像四大支柱。
两个大耳朵像两个扇子。它总是用它的`长鼻子吃饭和洗澡。
英语作文范文优秀带翻译 第七篇
An ideal teacher might be anyone who is teaching,no matter how young or old,how tall or short,how fat or thin he might be.
But an ideal teacher must be must never teach anythingthe is not interested should be a little biof an actor and he should not be afraid of showing his feelings and expressing his likes and must like his students and respect them,but he must also respect himself and take pride in his can not respect his ideal teacher should have an understanding of his students and be able to relate to should regard his students as inpiduals and acknowledge their must know how to encourage the self-development and growth of each of his students.
All in all,an ideal teacher is one who is kind,encouraging and helpful to his grows,learns and improves himself along with his students.
理想的老师可以是任何一位从事教学工作的人，不论他年轻或年长，也不论他是高是矮是胖是瘦。
但理想的老师一定要热情，他不应教他不感兴趣的东西。他应有点演员的素质，应不怕流露自己的感情，表达自己的爱憎。他必须爱学生并尊重他们。然而他也必须尊重自己并为自己的工作而感到自豪。否则，他就不可能尊重他的学生。理想的老师应理解自己的学生并能与他们建立联系。他应把学生看成是有独立个性的人，并了解他们之间的差别。他还必须知道如何鼓励每位学生去自我发展和成长。
总而言之，理想的教师是一位和蔼可亲，善于鼓励，乐于帮助学生的人。他与学生们一起成长，自我完善。
英语作文范文优秀带翻译 第八篇
Happiness exists has different definitions of happiness.幸福存在于每个地方。每个人对幸福的定义都不同。
Some people think possessing a great deal of money is the secret to happiness,while others feel giving aid to others makes them approve of the latter.有的人认为拥有大笔钱是幸福的秘诀，而有的人感觉给予别人帮助会让自己感到幸福。我同意后者。
There are many poor people in our society,and we can contribute some money to charities to help the poor receive our assistance,their lives will be will appear on their faces,and this is the best reward we can get from helping we see their happy smiles,we will be happy as well.社会中有很多穷人，我们可以捐一些钱到慈善机构帮助他们。当那些穷人得到帮助的时候，他们的生活会得到改善。他们的脸上会充满微笑，这也是我们帮助他们所得到的最好的回报。当我们看到他们快乐的笑容，我们也会感到很幸福。
So I think that true happiness comes from the heart.所以我认为真正的幸福来自我们的内心。
英语作文范文优秀带翻译 第九篇
With the improvement of living standards comes the problem of obesity,which has bothered people for many number of obese people keeps rising as time the diseases accompanied with obesity have already stood out,such as diabetes,heart diseases and so on.
随着生活水平的提高导致了肥胖的问题，这已经困扰人们很多年了。肥胖人数日益上升。肥胖伴随的疾病也已经明显，如糖尿病，心脏病等。
Fortunately,more and more people begin to realize the consequences of obesity and hence take various methods to combat people lose weight by controlling their normal diet or even staying hungry for most of the adopt operations to get rid of the redundant body turn to intensive physical exercises for help.
幸运的是，越来越多的人开始认识到肥胖的后果，从而采取多种方法来应对它。一些人通过控制正常饮食或者大部分时间保持饥饿感来减肥。一些人通过手术减轻过多的脂肪。其他人求助于加强体育锻炼。
As far as I am concerned,the best way to combat obesity is to form a healthy living habit and to is to say,obese people should do exercises regularly on the premise that their basic diet is should not do a half-hearted job during the period of losing summary,only through a good habit and perseverance can obese people prevent themselves from continually getting fat.
我认为对抗肥胖最好的方式是养成健康的生活习惯并保持下去。也就是说，肥胖的人在确保基本饮食的前提下应该有规律地做锻炼。此外，他们不应该半途而废。总之，只有通过良好的习惯和毅力才可以让肥胖的人不再发胖。
英语作文范文优秀带翻译 第十篇
Earthquake is one of the most severe natural disasters. It\'s shaking of the ground caused by the sudden breaking and shifting of large sections of Earth\'s rocky ourter shell. Its results can be very horrible. The Wenchuan Earthquake in 20_ and Japan Earthquake in 20_ are the most severe earthquakes in recent years, causing huge casualties and property losses. But earthquakes almost never kill people directly. Many deaths and injuries in earthquaking result from falling objects and the collapse of buildings.
地震是最严重的自然灾害之一.它是由地球岩层的大板块突然断裂和移动而引起的地面晃动.地震的后果相当严重.20_年的汶川地震和20_年的日本地震是近几年来最严重的地震,造成了巨大的伤亡和财产损失.但是地震几乎没有直接造成死亡.许多在地震中的死和伤都是落物和房屋倒塌造成的.
英语作文范文优秀带翻译 第十一篇
Ilearn Chines,math,English,PE,Nature and other subjects in favorite subjects are English,PE and is an interestingcourse that I like it very pronunciation and spell are so different PE class,I can play games or doing all,sittingso long in classroom,having a class outside makes me is really awonderful subject that I can learn a lot in knowledge covers astronomy,geography and ’s helpful to know the world thesesubjects I like,I am eager to go to school and pay attention to my study.
我在学校学习语文、数学、英语、体育、自然以及其他一些科目。在这之中，我喜欢的科目有英语、体育和自然。英语是一门有趣的课程，我很喜欢英语课。英语的发音和拼写都和中文有很大不同。我可以在体育课上玩游戏或做其他体育锻炼。毕竟，一直在教室上课，能在户外上课是一件很轻松的事情。自然是一门很好的课程，我可以在课上学到很多，它涵盖了天文、地理和生物等领域的知识，帮助我更好地了解世界。有了这些我喜欢的课程，我有了上学和努力学习的动力。
英语作文范文优秀带翻译 第十二篇
This summer vacation I got a part-time job in a snack bar。 At the beginning， I couldn＇t do well at all and often made mistakes。 I was very low-spirited， but father and mother encouraged me a lot。 So I began to try my best。 Gradually， I could do a very good job。 I felt very excited when I received my pay for the first time。 I already made up my mind to find another part-time job in this winter vacation。 I believe I can do better next time。
这个暑假我在一家快餐店打工。起初，我也不在所有和常犯错误。我非常低沉，但爸爸妈妈给我很大鼓励。所以我尽力做到最好。渐渐地，我可以做得很好。我感到非常兴奋，当我收到支付的第一次。我已经作出了我的心，在这个寒假里找一个兼职的工作。我相信我下次能做的更好。
英语作文范文优秀带翻译 第十三篇
We know that some of our students do not like eating lunch at school because the food isn\'t they often go out of school to buy something they like to I\'m afraid it\'s bad for their health to eat lunch outside because some of the food they buy isn\'t healthy enough.
In my opinion,if our schools want more students to be back and enjoy lunch inside,they should make the food more delicious,and also they should offer our students a larger choice of food as well.
我们知道，有些学生不喜欢在学校吃午饭，因为食物不好吃。所以他们经常去学校买他们喜欢吃的东西。但我担心他们的健康不好吃午饭外面，因为他们买的一些食物不够健康。
在我看来，如果我们的学校希望更多的学生回来享受午餐，他们应该使食物更美味，而且还应该提供我们的学生一个更大的选择的食物。
英语作文范文优秀带翻译 第十四篇
In a year of many programs,my favorite is the Spring Spring Festival is also called the Chinese New Year.
According to legend,xxxyearxxx is a monster,every Chinese new year it ran to the scourge of human people,so people in the door to paste the red antithetical couplet,home burning fire,burning firecrackers to scare away Sheng xxxyearxxx,so the formation of people with fire,burning,paste antithetical couplet Sheng firecrackers is celebrated a year of good harvest and pray for a bumper harvest in the coming year tradition.
As soon as the Spring Festival comes,our family will go to grandma\'s old house is busy,and the people out are going year is waiting for my father to write a couplet,we help to most interesting thing is to put off fireworks and firecrackers,and always do not play and grandma\'s xxxmoneyxxx is more than a year,saying that it is saving for us to read the mom and dad went from door to door,a relative blessing,xxxHappy New Yearxxx xxxHappy New Yearxxx xxxfortunexxx and xxxwhen leadingxxx the university entrance exam
The Spring Festival is the end of a is also the beginning of the celebrate the year\'s harvest in the Spring Festival,and summarize the results of the harvest of people on holidays,jubilant,eat delicacy,to reward their this time,I will calm down in the bustle,think of the past year,how I have passed,what is worth remembering,and what is worth celebrating.xxxThe plan of a year is springxxx.Spring is a new beginning of a year,and it is my starting should plan my life for a year and get better results.
>翻译：
在一年许许多多的节目里，我最喜欢的就是春节。过春节又叫过年。
传说中，“年”是一种怪兽，每到春节它就跑来人间祸害人们，于是人们就在家门口贴红对联、家里烧盛火、燃烧鞭炮来驱赶“年”，所以就形成了人们用贴对联、烧盛火、放鞭炮便是庆祝一年的好收成和祈福来年丰收的传统习俗。
一到春节，我们全家就到奶奶老家。老家可热闹了，外出的人们都往回赶。每年都是等着爸爸写对联，我们就帮着贴。最有趣的就是放烟花和鞭炮，总是玩不够。爷爷奶奶的“压岁钱”一年比一年多，说是存着给我们读大学用的。跟着爸爸妈妈走门串户，一个一个亲戚互相祝福，“新年好”“新年好”“发大财”“当大官”“考大学
春节，是一年的结束，也是一年的开始，人们在春节里庆祝一年来的收获，总结了一年的成果。喜获丰收的人们兴高采烈，放长假、吃美食，去亲戚家奖赏自己。每每此时，我都会在热闹中静下心，想想过去的一年，自己是怎么过的，有什么值得怀念的，什么值得庆祝的。“一年之计在于春”。 春又是一年崭新的开始，又是我的起点，要规划好我一年的生活，取得更好的成绩！
英语作文范文优秀带翻译 第十五篇
Garbage is pided into four categories: Garbag that can not be recovered and husk，leaves，leftovers， with green plastic that can be recovered and ，plastic，glass，fabric and metal，etc.，are collected in blue plastic and hazardous batteries，expired medicines，paint buckets，mercury thermometers，fluorescent tubes and household chemicals， collected in red plastic rubbish，collected in gray or yellow plastic containers.
>【翻译】
垃圾分为四类：不可以回收和利用的垃圾。厨房里的果壳，菜叶，残羹剩饭等，用绿色塑料容器收集。可以回收和利用的垃圾。纸，塑料，玻璃，织物和金属等，用蓝色塑料容器收集。有毒和有害的垃圾。报废的电池，过期的药品，油漆桶，水银温度计，荧光灯灯管和日用化学品等，用红色塑料容器收集。其它的垃圾，用灰色或黄色塑料容器收集。
英语作文范文优秀带翻译 第十六篇
我的兴趣爱好 My Hobby
Since I was very small,my parents have sent me to learn many skills,such as dancing and drawing,but I am not interested in want to play tell my parents my real idea,then they respect me and let me do what I I spend some time with my friends to play tennis when we have feel so happy.
英语作文范文优秀带翻译 第十七篇
Hi Lucy, Nice to hear from you. Everyone has his favorite stars and there’s nothing wrong with that. I understand you. But I don’t think what you do is right since you are a student. You’d better read more interesting books and have more sports in your free time. Stop writing to him and watching his films. You may also tell your problem to your parents and teachers. I’m sure they’ll help you. Running away to Hollywood is a wrong idea. Work hard on your lessons and get ready for the exams. Your future is in your hands. Yours, Li Ling
你好,露西,很高兴收到你的来信.每个人都有他最喜欢的明星,这是没有错的.我理解你.但我不认为你做的是对的,因为你是一个学生.你最好多看一些有趣的书,在你的空闲时间有更多的运动.停止写信给他看电影.你也可以向你的父母和老师们讲述你的问题.我肯定他们会帮助你的.逃到好莱坞是一个错误的想法.努力学习你的功课,为考试做好准备.你的未来在你手中.
英语作文范文优秀带翻译 第十八篇
保护眼睛
Everyone knows that eyes are one of the most important parts of our good eyesight means we can not only see things clearly,but also enjoy some beautiful is also a saying going that eyes are the window of our how can we protect our eyes?
Here are some tips for you .Firstly, it is a good habits not to read your books or newspapers for a long time because our eyes need rest,\'t read books in a strong or poor light,otherwise,the light would harm our last,remember to keep on doing eye-exercises and watch more green grass and other plants.
每个人都知道眼睛是我们身体最重要的部分之一。拥有良好的视力意味着我们不仅能看到事物的本质,也能欣赏到一些美丽的风景。还有一个说,眼睛是心灵的窗口。但是我们如何保护我们的眼睛呢?
这里有一些建议给你。首先,不长时间看书或者看报纸这是一个好习惯,因为我们的眼睛需要休息。其次,不在光线强或光线差下看书,否则,光会伤害我们的眼睛。最后,记得要坚持做眼保健操,看更多的绿草和其他植物。
英语作文范文优秀带翻译 第十九篇
小路 The Small Road
There is a small road near my can go this road to school,so that I can reduce night,as it was dark,I felt a little scared,but I still decided to go that was so quiet and nobody was rushed mother told me never do it again,because it was said yes.
我家附近有一条小道路，我可以走这条路去学校，这样可以缩短时间。有一天晚上，天黑了，我有点害怕，但是我还是决定走这条路。路上很安静，周围没有人。我跑着回家了，我妈妈告诉我以后不要这样做了，因为很危险。我答应了。
英语作文范文优秀带翻译 第二十篇
>最佳的目标 The Best Goal
I remember once upon a time,when I was running 800meters,I felt there seemed to be the impossible mission for me,I wanted to give up,then my teacher told me that I should not think about the 800meters,I should set up 100meters for myself,then I wouldn’t be so did as he told me,indeed,every time when I finished the small goal,I was happy,in the end,I finished the learn the lesson that we need to set up the best goal,it means we can make the small goals,which are so easy for us to every time we finish the small goal,we will close to our final destination.
我记得有一次，当我跑800米的时候，我觉得这对于我来说是不可能的任务，我想要放弃，然后我的老师告诉我不应该想着800米，我应该为自己定下100米的目标，这样才不会那么累。我按他说的去做，每次我完成了小目标，我就很开心，最后，我完成了跑步。我学到了东西，我们需要定下最佳的目标，这意味着我们可以定下小目标，对我们来说容易实现。每次我完成了小目标，就会离最终的目的地近了一步。
英语作文范文优秀带翻译 第二十一篇
Spring Festival
Spring Festival is the most important festival in the Spring Festival People clean their houses，put red couplets on their gates,and set off firecrackers to drive away the legendary monster “Nian”.
On the eve of the Spring Festival,families get together and have a big are the most traditional food.
The Spring Festival lasts about 15 days long .People visit relatives and friends with the words “Happy new year”.People enjoy the Spring Festival,during this time they can have a good rest.
Children like the festival very much,because they can have delicious food and wear new clothes .They can also get some money from their money is given to children for good luck.
翻译范文：
春节是中华民族最重要的节日。春节来临之前，人们要扫尘、贴对联、放鞭炮来驱赶传说中的怪兽“年”。
春节前夕，家人都会团聚在一起享受丰盛的年夜饭。饺子是最传统的食物。
春节大约持续15天。人们都要走亲访友，相互拜年，还要说：“新年快乐，万事如意。”还可以好好休息一段时间。
孩子们更是喜欢过节，因为他们不仅可以吃到美味佳肴、穿上新衣服，还可以得到很多压岁钱。晚辈得到压岁钱就可以平平安安度过一岁。
英语作文范文优秀带翻译 第二十二篇
My favourite subjectMy name is XXX. I study in Middle school. My favourite subject is English. Because I think it is very easy and we can talik with foreigners by I dont like Maths,it’s not easy at am not good at it. I am good at Music,so I like it, you think so?
我叫XXX。我在第2中学读书。我最喜欢的科目是英语。因为我觉得它很容易，而且我们可以用它和外国人讲话。但是我不喜欢数学，它一点都不简单。我不擅长这方面。我的音乐很好，所以我也喜欢它。你也这样认为吗？
英语作文范文优秀带翻译 第二十三篇
I think health is very important in our life, but how to keep healthy?
To keep healthy, I believe that we should have a healthy lifestyle. First,we should eat a balanced diet. We should eat a lot of fruit and vegetables, theyare good for our health. Also, we should drink milk every day. Then, we shouldexercise twice or three times a week. Doing sports is healthy for our mind andour body. Next, we should get enough sleep. It is best to get at least eighthours’ sleep a day. We shouldn’t stay up too late. We should go to bed early andget up early.
In a word, health is very important in our life.
我认为健康在我们的生活中很重要,但是如何保持健康呢?
为了保持健康,我认为我们应该有一个健康的生活方式.首先,我们应该吃一个平衡的饮食.我们应该吃大量的水果和蔬菜,它们对我们的健康有好处..此外,我们应该每天喝牛奶.然后,我们应该每周锻炼两次或三次.做运动对我们的身心健康有好处.下一步,我们应该得到足够的睡眠.最好每天至少睡八个小时..我们不应该熬夜太晚.我们应该早点睡觉,早起.
总之,健康在我们的生活中是非常重要的.
英语作文范文优秀带翻译 第二十四篇
My favourite animal are elephantsbecause I think they are so prowful and most of them live in south and southeast also can see them on TV or in the have long nosesbig ears and short they are so heavythey run eat leaves and like walking slowly and playing in the like want to be as strong as themso I can protect my family.
我最喜欢的动物是大象，因为我觉得他们是如此的友好。现在他们中的大多数居住在南部和南洋。我们也可以在电视上或在动物园里看到它们。它们有长鼻子，大耳朵和短尾巴。虽然他们很重，他们跑得很快。大象吃树叶和香蕉他们喜欢玩。慢慢的走在水。我喜欢大象。我想成为像他们一样强大，所以我可以保护我的家人。
英语作文范文优秀带翻译 第二十五篇
A Flight
That was my first time to take a plane.
On that day I got to Beijing Airport my bag was weighed,I began to get on the plane.
The plane was very big,named Boeing sat down and fastened my seat the plane started to take off,I could see the ground running backwards.’Then people and cars on the ground looked smaller and smaller.
On the plane I saw a film and had a good about 2 hours’ flight,the plane began to get got to Xi’an safely.
I enjoyed my first flight.
I still remember my first flight.
I took a flight in Beijing got there had my bag weighed a while I began to get on the plane.
When I sat on the plane,Boeing 737,I fastened my seat I looked out of the windows,seeing the ground running the plane began to take off,I felt it interesting very much.
During about 2 hours’ flight,I saw a film and had a delicious the plane began to get lower and I got to Xi’an safely.
How excited I was on my first flight.
>翻译：
那是我第一次坐飞机。
那天我早早地来到北京机场，为包称重后，我开始登机。
飞机很大，是波音737。我坐下，系上安全带。当飞机开始起飞时，我可以看到大地向后移。然后地面上的人越来越小。
在飞机上我看了场电影，吃了一顿可口的饭。大约两小时后，飞机开始降落。我安全到达了西安；
我喜欢我的第一次旅行。
我仍然记得我的第一次旅行。
我是在北京机场乘飞机。我早早地到那里，首先把包送去称重。一会儿我开始登机。
坐在波音737上后，我系上了安全带。然后我往窗外看，飞机起飞时我看到大地往后移。我觉得特别有趣。
在大约两个小时的飞行中，我看了场电影，吃了一顿荚餐。然后飞机开始下降，我安全到了西安市。
我的首次乘机旅行多令人激动啊!
英语作文范文优秀带翻译 第二十六篇
>The Spring Festival
During the Spring Festival,xxxcrackling,crackling,xxx continuous waves of loud firecrackers to,are affixed to every household door couplets,each have their own different,each with its own meaning,each with its own blessings,and some send to a friend SMS,and some visits,even where there are presenters on television blessing,really a very traditional Spring Festival Year\'s Eve,one of the most awaited day,that day,I came early to the grandmother,the family lights,festive,firecrackers sound out the window,the table filled with good hope,full of some of the meat and fish,of course,There are some vegetables,natural aroma is rolling,let me salivate,wait up bingeing,she said:.xxxYou can start to eat,xxx if not finished,I reached chicken took a king,eat up,and I like to eat Pork voracious,it symbolizes the reunion dinner,brother and sister pleaded adults fireworks,the sky was getting dark,my father took us to the fireworks,the colors of the flame constantly greeted,green,like ethereal leaves,fluttering around ,red,like ripe fruit,mouth-watering,yellow,like the lively spirit,white,like white butterflies,enjoy flying,when the strong weak swing sound of firecrackers in the ears,back into the room where our family around the front of the TV,watching the Spring Festival evening party with the Chinese New Year last month,but I would like remembered it,because after all it brings us happiness,it is much like sweet wine,water everyone\'s heart,the Chinese New Year,how like a sweet candy,so that each Personal laugh Zhuo Yan love New Year.
>春节
春节期间，“噼里啪啦，噼里啪啦，”一阵阵鞭炮声连续不断的响来，家家户户门口都贴有春联，各有各的不同，各有各的含义，各有各的祝福，有的在给朋友发短信，有的在登门拜访，甚至在电视里也有主持人的祝福，春节可真是一个非常传统的节日。 大年三十，人们最盼望的一天，那天，我早早就来到了奶奶家，家里灯火通明，喜气洋洋，窗外的爆竹声声响，桌上摆满了佳希，全是一些大鱼大肉，当然还有一些蔬菜，香气自然是滚滚而来，让我垂涎三尺，恨不得上去大吃特吃，奶奶说：“可以开始吃了。”话还没说完，我伸手拿了一个特大号的鸡腿，狼吞虎咽的吃起来，还有我最喜欢吃的红烧肉，它象征着红红火火。 吃完团圆饭后，弟弟和妹妹就吵着大人们放烟花，天色渐渐暗了下来，爸爸带着我们去放烟花，各色的火焰不断地映入眼帘，绿的，像轻飘的叶子，左右飘动，红的，像成熟的果实，让人垂涎三尺，黄的，像活泼的精灵，白的，像洁白的蝴蝶，尽情飞舞，时强时弱的鞭炮声荡响在耳边，回到屋子里，我们全家围在电视机前，津津有味的看着春节晚会。 虽然春节过去一个多月了，可我还想念着它，因为它毕竟带给我们快乐，它多么像甘甜的美酒，浇灌着每一个人的心田，春节，多么像一颗香甜的糖果，使每个人笑涿颜开。我喜欢过春节。
英语作文范文优秀带翻译 第二十七篇
Along with the advance of the society ,more and more person has experienced online shopping .online shopping has come into fashion in most of cities due to the rapid development of internet technology .At the same time ,with the increasing globalization and urbanization , the human race has entered a completely new stage in its history.
Online shopping has its pros and cons just as the saying goes:”so many people ,so many minds .”It is quite understandable that views on this issue vary from person to person .From the perspective of consumers, it can save some time for people who don’t have much spare time .For retailers ,it can cut some costs for those without much circulating funds .However ,there are still some defects in online shopping .First ,compared with face-to-face deal, it seems less reliable and trustworthy .Second ,people will lose the fun of bargain.
After a thorough consideration ,for my part ,I am in favor of the view that we still should be careful when we “go shopping “ though internet although shopping online has been an irresistible trend in modern society .we should check the information carefully that released via the internet .Only in this way can we enjoy the pleasure and convenience of online shopping without the concern of being cheated.
英语作文范文优秀带翻译 第二十八篇
我们的邻国。好邻居胜过远亲。这是共同的，我们可能会与遇到困难。当我们好邻居，他们将永远来帮助您。邻国应该在与对方。
我的邻居，有一个女儿。我们是同龄，但我们不要? T研究在同一所学校。晚上我们总是一起做功课。她擅长数学，我很擅长英语。因此，我们经常互相帮助。
Good Neighbours
We all have good neighbour is better than a distant is mon that we may meet with we have igood neighbours,they will always e to help should get on well with each other.
My neighbour has a are of the same age but we don~t study in the same the evening we always do homework is good at maths and I am good at we often help each other.
英语作文范文优秀带翻译 第二十九篇
A Good Basketball PlayerYi Jianlian,a tamous basketball player,is from Guangdong, was born on October 27th, is meters handsome boy became a college student in plavs hasketball very well,ahd he is aiso was chosen to nlav for the National Basketball leam in January, 20_,Yi jianlian made his first appearance at his spare time,he likes listening to pop music and playing computer he plays for the Guangdong Dongguan bank team in CBA.
译文：一位优秀的篮球运动员易建联,一名来自中国广东的著名篮球运动员。他出生于1987年10月27日,身高米。这个英俊的男孩在20_年成为一名大学生。他打篮球打得很好,而且也很勤奋。20_年1月,他被选人国家队。20_年,易建联首次亮相NBA。 在空闲时间,他喜欢听流行音乐、玩电脑游戏。现在他效力于CBA广东东莞银行队。
英语作文范文优秀带翻译 第三十篇
June 20th,20xx,Tuesday,Sunny
Today,I saw a roadside is a middle-aged man,only two arms,and no arms come the hard ground prowling,also holding the hand of a begging pathetic,I can not help giving him 10 we sacrificed our love,the world will be brighter.
20xx年6月20日，星期二，晴天
今天，我看到一个路边乞丐。他是个中年人，只有两条胳膊，没有腿。他的手臂在坚硬的地面上徘徊，还握着乞讨碗的手。真可怜，忍不住给了他10块钱。如果我们牺牲了我们的爱，世界会更美好。
英语作文范文优秀带翻译 第三十一篇
As a result of greenhouse effect and global warming,everybody is to save energy and reduce the release,even Prince following tips may be helpful.
To save electricity,please turn off the lights when leaving the a minute when you\'re taking a off the water when using soap.
In summer,turn up the air-conditioner by one winter,turn it down by one cut off the power after you turn off your computer and any other electrical appliances when \'s advisable that you install a solar hot water supply system if you live on the top it cost some money,it will prove money \'s suggested that you collect all the empty bottles and waste paper,and have them recycled Swarch the Internet for more information about carbon release reduction tips.
Let\'s save energy so that we can prevent this planet from becoming another Venus or Mars!
由于温室效应,全球变暖,每个人都在节约能源和减少释放,甚至是查尔斯王子。下面的建议可能会有帮助。
节约用电,离开房间时请关灯。节约一分钟当你洗澡。关掉水当使用肥皂。
让我们节约能源,这样我们可以阻止这个星球成为另一个金星或火星!
英语作文范文优秀带翻译 第三十二篇
Today, when I went home after school, I saw the delicious snack, so I wanted to buy one of the snacks, then I could not find my wallet, I searched it many times, at last, I had to admit that my wallet was lost. I felt so worried, so I turned back to find my wallet, I watched the road carefully, suddenly, a black dog was in front of me, I felt so scared. The hog yelled at me, so I ran, the dog run after me, I run into the shop and got rid of the dog. I have to went home because of it was dark, my mother came out and told me I forget to bring my wallet, how stupid I am.
今天,当我放学回家后,我看到了美味的小吃,因此我想要买一些小吃,然后我找不到钱包,我搜索了很多遍,最后,我不得不承认我的钱包弄丢了.我很着急,所 以我返回去找我的钱包,我一路仔细查找,突然,一条黑狗在我前面,我很害怕.那条狗朝着我叫,所以我跑了,狗追赶我,我跑进了一家商店,摆脱了那条狗.由 于天色已暗,我不得不回家,我的妈妈出来,告诉我我忘记了拿钱包,我是多么的愚蠢啊.
英语作文范文优秀带翻译 第三十三篇
Today is mother\'s day in May 13th,is the mother of the world festival,in this day,I want to give my mother a bunch of flowers,because in other days,she often is the most fortunate in the mother to us to cook,and again in the evening to check my homework,every now and then we will see her temples,two white hair.
Remember once in a term because of poor grades,was scolded by my mother,at that time I felt very unhappy,do not understand mother why that now I know,mom is good for me,what parents do not succeed,hope female cheng know my mother at that time called me very uncomfortable,but hit is pro,scold is love,she had to use xxxmeanxxx words to me,so I can get up again,and strive to read.
Even though my mother is strict with me,my mother loves me very much.
Put ginger in it makes me think of my sick time,is a serious cold,I was wearing cotton padded clothes,quilt,lying in the bed,and put a warm baby,but I still feel like in the Antarctic water as cold,my mother in the kitchen for me,while I began to cough,mother heard immediately after running with warm hand patted me on the back and give me water to drink,I become much better,my mother gave me a bowl of porridge,porridge lotus seeds,in the evening I cough with powerful and had a high fever,mother will give me busy,a night didn\'t sleep.
This makes me think of my mother and I talk back,only because my mother did not help me buy chestnut hair and angry,can not help but nose acid,this more let a person regret ah!
Therefore,the mother of us is selfless,we should live a good life to honor her mother.
今天是5月13日母亲节，是全世界妈妈的节日，在这个日子里，我要为妈妈献上一束花，因为在其他日子里，她常常是家中最幸苦的。早上妈妈要为我们做饭，而晚上又要为我检查作业，我们时不时都会看到她鬓角的一、两根白发。
记得上个学期有一次因为成绩欠佳，被妈妈臭骂了一顿，当时我心里十分不快活，不明白妈妈为什么这样，但现在我知道了，妈妈这样是为了我好，哪个父母不望子成龙，望女成凤。我懂得了妈妈当时骂我心里也很难受，但打是亲，骂是爱，她不得不用“刻薄”的话来说我，好让我重新振奋起来，努力读书。
即使妈妈学习要求对我很严厉，但是妈妈还是很爱我的。
这让我想起我生病的时候、是严重感冒我穿着棉衣，盖着被子，躺在床上，还放了一个暖宝宝在身上，可是我还是觉得像在南极的水里一样冷，妈妈在厨房给我做姜汤，一会我就开始咳嗽，妈妈听见后立马跑来用温暖的手拍我着的背，并且给我喝热水，我变好多了，妈妈给我做了一碗粥，粥里放了莲子，到了晚上我咳嗽跟厉害了，并且发高烧，妈妈就给我忙前忙后，基本一宿没睡。
这事让我想起我和妈妈顶嘴，只因妈妈不帮我买板栗而生气，不禁鼻子一酸，这事多让人后悔啊!
所以，母亲对我们是无私的，我们要在有生之年好好孝敬母亲。
英语作文范文优秀带翻译 第三十四篇
I have a secret. I have saved some pocket money, because I want to buy a present for my mother. My mother is a housewife. She takes care of all the chores. Sometimes I will be very naughty and make her angry, but now as I grow up, I know I must be a good girl and help her to do some work. My money is nearly enough to buy a gift.
我有一个秘密，我存了一些零花钱，想买一份礼物给我的母亲。我妈妈是一个家庭主妇，她照料了所有的家务。有时我会很顽皮，惹她生气，不过现在我长大了，我知道我必须做一个好女孩，帮帮她。我的钱就快够买一份礼物了。
英语作文范文优秀带翻译 第三十五篇
When it comes to the issue of Arizona, I cannot always help imagining the beautiful views of Arizona where I am dreaming of travelling for a long time. Arizona is a state of the United States which is located in the southwestern region of America. Though it is not a so well-known state like Washington or California, you won’t be unfamiliar with Phoenix Suns, one of professional famous NBA team. And Phoenix is the capital of Arizona. Besides, Arizona is also famous for its baseball and football.
说到亚利桑那州的时候，我总是禁不住想象那美丽的景色，我一直梦想能够在亚利桑那州旅行很长一段时间。亚利桑那州是美国位于西南地区的一个州。虽然它不是一个像华盛顿或加利福尼亚那样非常著名的州，但是你对菲尼克斯太阳队不会陌生，那是一个著名的NBA球队。凤凰是亚利桑那州的首都。而且，亚利桑那州的棒球和足球也是很著名的。
There are many unique types of scenery in Arizona. The most famous one is the Grand Canyon which is viewed as one of the seven natural wonders in the world. Besides, it is largely contained in the Grand Canyon National Park---one of the first national parks in the United States. In addition, Arizona is the home of one of the most well-preserved meteorite impact sites in the world. The Meteor Crater is a gigantic hole caused by meteorite. Moreover, Arizona’s desert landscape is worth seeing.
亚利桑那州有许多独特的风景。最著名的是大峡谷，它被视为全世界七大自然奇观之一。除此之外，里面主要有大峡谷国家公园，是美国第一个国家公园。而且，亚利桑那州是世界上陨石保存最完好的景点之一。流星陨石坑是由陨石造成的一个大坑。此外，亚利桑那州的沙漠景观也是值得一看的。
Phoenix Sky Harbor International Airport, the largest airport and the major international airport in the state, is located in Arizona. So we don’t need to be worried about the transportation problems. By the way, Arizona’s public transit system is well-developed.
凤凰城天港国际机场是最大的机场也是国家主要的国际机场，位于美国亚利桑那州。所以我们不必担心交通问题。顺便说一下，亚利桑那州的公共运输系统也发展得很好。
In a word, Arizona is a nice place to travel. I am strongly eager to visit it. I hope this day will come in the near future.
总之，亚利桑那州是一个旅游的好地方。我有很强烈的欲望去那拜访。我希望这一天在不久的将来就会到来的。
英语作文范文优秀带翻译 第三十六篇
Hello,’m Liang ’m from think our class is the best class in our don’t know what you think about mind,let me tell you about ’m sure you will love it!
Look,what a nice classroom it is! You can see some beautiful pictures on the you see the tidy floor? If you go into the classroom of 0406,you will feel very students in 0406 are very boys are clever and like sports very much,because they know more exercise is good for are all very girls in 0406 are very hard-working and like reading very like chatting with each other and talking about have lots of things to do all day,so they are very also like think that it’s also important for girls to ! Who are they? Oh,they are the teachers of think they know love their students and work hard all all love them a great class it is!
What nice students! What funny teachers! What a nice classroom!
Dear friend,now Do you know 0406? Do you love 0406,too? What do you think of 0406?
I think,you must love it very much,right?
大家好，我叫梁新颖。我来自0406班。我认为我们班是我们学校最好的班。我不知道你是怎么想的0406。不过没关系，让我告诉你关于0406。我肯定你会喜欢它!
<
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